
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 18. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1088
Vil ministeren oplyse, hvor mange af de dyr der ikke længere er i nationalparkerne, der,
efter de blev taget ud, måtte aflives grundet deres generelle tilstand, og hvor mange dyr
der kom andre steder hen, samt hvad det var for steder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Kjærsgaard
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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